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Protokół nr XXXVII/2018 

z przebiegu obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Gubin, 

która odbyła się  28 czerwca 2018r. 

w Sali Narad Urzędu Gminy Gubin 

 

Stan Rady Gminy Gubin to 15 Radnych, w Sesji wzięło udział 11 Radnych. 

W Sesji wzięli również udział Wójt Gminy Gubin Zbigniew Barski, pracownicy Urzędu  

i jednostek podległych, Sołtysi oraz mieszkańcy Gminy. 

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności Radnych oraz Gości, które stanowią załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gubin Dorota Prugar - Wasielewska dokonała otwarcia 

XXXVII Sesji Rady Gminy Gubin o godz. 12.00. Po analizie listy obecności stwierdziła, że 

na 15 Radnych obecnych jest 11, w związku z czym można podejmować prawomocne 

uchwały, decyzje lub ustalenia.  

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Gubin poprosiła aby sekretarzem obrad został radny 

Waldemar Gromek, radni nie wnieśli uwag, po czym przedstawiła proponowany porządek 

obrad.  

Następnie zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad punktu 19 a – rozpatrzenie 

projektu i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 

2018r.Wniosek zostały poddane pod głosowanie i przyjęte jednogłośnie 

 

Ad. 3  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Beata Hajducka. 

1. Przewodnicząca Rady Gminy 

– interpelacja ogólna w sprawie dróg powiatowych i poboczy, które są zarośnięte i przez to 

niebezpieczne. 

Odp. ZDP sukcesywnie wykasza pobocza oraz usuwa zakrzaczenia stwarzające 

zagrożenie w ruchu drogowym. 

-pytanie: czy na szlakę będzie wysypana warstwa tłucznia? (Wójt: tak) 
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-pytanie: czy do Strzegowa do posesji nr 12 będą postawione znaki?  

Odp. Znaki zostały ustawione 26.06.2018 w obecności p. Świderskiego. 

2. Ryszard Eret 

 – wniósł interpelację w dotyczącą załatwiania najpierw spraw najważniejszych w gminie 

czyli naprawa i remonty dróg, układanie kostki póki jest odpowiednia pogoda, sprawy mniej 

ważne niezależne od pogody powinniśmy robić w innych terminach. 

Odp. Prace są realizowane w kolejności od najważniejszych do prac które można 

wykonać w późniejszym terminie. 

3. Mirosława Strzelbicka  

– interpelacja w sprawie rowu w Stargardzie Gubińskim, w którym stoi woda. 

Odp. Po wizji terenu w dniu 28.06.2018r. z udziałem przedstawicieli ZDW oraz Pani 

Sołtys z Gębic, przedstawiciel ZDW poinformował, iż prace związane z wycinką i 

czyszczeniem rowów są zaplanowane na jesień br. 

-interpelacja w sprawie drogi do Chociejowa, która graniczy z drogą wewnętrzną, powstały 

na niej 3 niebezpieczne dziury 

Odp. Prace zostaną wykonane do 15 lipca br. 

4. Stanisław Fudyma 

 – interpelacja w sprawie drogi wewnętrznej z kostki (kiedy inwestycja znowu ruszy?), 

W chwili obecnej jest realizowany projekt przebudowy odcinaka drogi wewnętrznej  m. 

Sekowice. 

Odp. Termin przekazania dokumentacji – do 24.09.2018r. 

- interpelacja w sprawie drogi powiatowej od głównego skrzyżowania do zatoczki 

autobusowej, na której pojawiły się wgłębienia,  

Odp. W dniu 6 lipca odbędzie się spotkanie z ZDP w przedmiotowej sprawie. 

-interpelacja w sprawie możliwości wyznaczenia parkingu na czas trwania Dożynek 

Odp. Zostało wystosowane pismo w sprawie użyczenie parkingu ZDP na czas dożynek.  

5. Marian Adamczyk  

-interpelacja w sprawie materiału, który zostanie po wykończeniu drogi wokół orlika (Wójt 

poinformował, że zgodnie z ustaleniami z Zarządem Dróg Wojewódzkich z tego materiału 

zostanie wykonana zatoczka oraz parking przy sklepie) 

6. Krzysztof Urban  

- interpelacja w sprawie gęstych zarośli przy wyjeździe z m. Łomy, które utrudniają 

widoczność i dodatkowo zwężają ostry zakręt 

Odp. W dniu 5 lipca odbędzie się spotkanie z ZDP w przedmiotowej sprawie. 
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- interpelacja w sprawie sprawniejszego przekazywania informacji pomiędzy gminą a 

mieszkańcami  - sprawa słabego poinformowania mieszkańców o ograniczeniach związanych 

ze spożywaniem wody 

Odp.  

7. Waldemar Gromek 

-prośba o udzielenie informacji dotyczącej stanu wody do spożycia  

Odp. (p. Jasek poinformował, że woda była zdatna do spożycia, ponieważ nie było w niej 

bakterii a jedynie namnożona ilość naturalnie występujących mikroorganizmów, jedynym 

zaleceniem było przegotowywanie wody przed spożyciem)  

-interpelacja w sprawie dróg powiatowych, w najgorszym stanie są drogi powiatowe na 

północy gminy,  

Odp. W miarę posiadanych środków ZDP remontuje bądź zabezpiecza drogi będące w 

zarządzie ZDP.  W minionym okresie przeprowadzono remonty cząstkowe dróg 

powiatowych na odcinkach Kosarzyn-Łomy-Chlebowo, Czarnowice-Koperno, 

Luboszyce-Kozów, Drzeńsk Wielki-Żytowań. 

8. Kamila Kurczak 

-interpelacja w sprawie wycięcia akacji w m. Sadzarzewice, które przy wiatrach są bardzo 

chwiejne i opierają się na liniach energetycznych 

Odp. Pan Sobczak prowadzi rozmowy z z-cą Nadleśniczego Nadleśnictwa Gubin. 

9. Zbigniew Zaroda 

-interpelacja w sprawie drogi na odcinku Wielotów-Kumiałtowice, prosi o wyrównanie tego 

odcinka 

Odp. Na przełomie marca-kwietni br. Zostały wykonane prace drogowe w postaci 

profilowania odcinka drogi wraz z uzupełnieniem ubytków kruszywem i destruktem. Na 

obecna chwile ZDP nie planuje prac na tym odcinku. 

10. Remigiusz Darmach 

-interpelacja w sprawie decyzji o przyłączeniu wodociągu Witaszkowo-Sieńsk 

Odp. Sieć wodociągowa zostanie wykonana, zgodnie z ustaleniami. 

 

Interpelacje Sołtysów: 

1. Sołtys Sołectwa Sadzarzewice – interpelacja w sprawie wykoszenia drogi do 

Sadzarzewic 

Odp. pobocze drogi zostało wykoszone. 
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2. Sołtys Sołectwa Poźna– interpelacja w sprawie drogi do Późnej, na której znajduje się 

wiele dziur. 

Odp. Prace zostaną wykonane do 15 lipca br. 

 

Ad.4  

Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady złożyła interpelację w sprawie wykoszenia poboczy drogi powiatowej 

od Sadzarzewic w kierunku Markosic oraz naprawy w/w drogi powiatowej w m. Markosice, 

liczne dziury i nierówności utrudniają ruch. 

Radny Remigiusz Darmach złożył interpelację w sprawie wodociągu w m. Sieńsk. 

Radny Stanisław Fudyma złożył interpelację w sprawie pomocy w organizacji dożynek 

gminnych w miejscowości Sękowice. 

Radny Krzysztof Irisik złożył interpelację w sprawie świetlicy wiejskiej w m. Czarnowice a 

mianowicie pozostawionej dziury przy wejściu na świetlicę. 

Ad.5 

Wnioski i zapytania sołtysów. 

Brak 

Ad.6. 

Informacja Wójta Gminy Gubin o pracy międzysesyjnej. 

 

Działania w okresie międzysesyjnym – sesja czerwiec 2018 

1. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy, Radnymi Gminy 

2. Organizacja cotygodniowych narad kierowników 

3. Spotkanie w MZGOK 

4. Podpisanie aktów notarialnych dotyczących sprzedaży nieruchomości gminnych 

5. Udział w komisjach stałych Rady Gminy. 

6. Udział w spotkaniu Gminnych Ochotniczych Straży Pożarnych w Markosicach 

7. Spotkanie w sprawie remontu budynku gminnego budynku mieszkalnego w 

Strzegowie 

8. Udział w uroczystości odsłonięcia tablicy pamiątkowej na Cmentarzu Komunalnym  

w Gubinie. 

Ad.7 

Informacja Przewodniczącej Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły 
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4 interpelacje, 2 wnioski sołtysów. Pismo w sprawie budowy drogi w Dzikowie. Spotkania z 

mieszkańcami. 

 

Ad.10 

Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego. 

Skarbnik Gminy Zofia Rzęsita przedstawiła sprawozdanie w wykonania budżetu gminy za 

2017r. Sprawozdanie to omawiane było szczegółowo na komisjach stałych Rady Gminy. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.11 

Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego. 

Skarbnik Gminy Zofia Rzęsita przedstawiła informacje o stanie mienia komunalnego, 

informując, iż radni omawiali tą informacje na komisjach stałych ponieważ stanowi to 

załącznik do sprawozdania z wykonania budżetu gminy. 

Informacja o stanie mienia komunalnego stanowi załącznik do protokołu wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2017r.  

Ad.12 

Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu i 

sprawozdaniu finansowym. 

Radny Tomasz Kwiatkowski jako członek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy przedstawił 

pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy za 2017r. 

Radni  opinię Komisji Rewizyjnej  otrzymali w materiałach na dzisiejszą sesję.  

Ad. 13 

Odczytanie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu i sprawozdaniu finansowym. 

Radny Waldemar Gromek odczytał Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu i sprawozdaniu finansowym, opinia pozytywna. 

Ad.14 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Gubin wraz ze sprawozdaniem finansowym za 2017r.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gubin wraz ze sprawozdaniem finansowym za 

2017r.  

Wyniki głosowania nad przyjęciem sprawozdania były następujące:   
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- za przyjęciem – 11 głosów                                           

- przeciw -  0 Radnych  

- wstrzymało się -  0 Radnych 

 

Ad.15 

Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Radny Tomasz Kwiatkowski jako członek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy wnioskował  

o udzielenie absolutorium za 2017r.  Wójtowi Gminy Gubin. 

Wniosek wraz z uzasadnieniem radni otrzymali  w materiałach na dzisiejszą sesję Rady 

Gminy. 

 

Ad.16 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Radny Waldemar Gromek odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, opinia pozytywna. 

 

Ad.17 

Przedstawienie opinii komisji stałych Rady Gminy dotyczących wykonania budżetu. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji  o wyrażenie stanowiska w 

sprawie wykonania budżetu gminy za 2017r.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Sportu, Kultury i Pomocy Społecznej Rady 

Gminy przedstawił pozytywne stanowisko komisji. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Gminy 

przedstawił pozytywne stanowisko komisji. 

Przewodniczący Komisji Planu, Budżetu, Prawa, Samorządu i Porządku Publicznego Rady 

Gminy przedstawił pozytywne stanowisko komisji. 

 

Ad.18 

Debata o wykonaniu budżetu 

 Głos zabrał: 
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Radny Waldemar Gromek informował o słabej sprzedaży majątku  oraz  niskiej ściągalności 

podatków z czego wpływy do budżetu są mniejsze. 

Radny Remigiusz Darmach wnioskował o zajęcie się sprawą wodociągu w m. Sieńsk.. 

 

Ad.19 

Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium. 

Przewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie w/w uchwałę. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem uchwały były następujące:   

- za przyjęciem – 11 głosów                                           

- przeciw -  0 Radnych  

- wstrzymało się -  0 Radny 

Ad.18 

Przedstawienie projektu i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Gubin. 

Pracownik UG Anna Konstanty przedstawiła projekt uchwały w proponowanym 

wynagrodzeniem wypracowanym przez komisje stałe Rady Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w/w sprawie, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad.19. 

Przedstawienie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w sprawie 

organizacji wspólnej obsługi przez Urząd Gminy Gubin. 

Pracownik UG Anna Konstanty przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały, informując, iż w 

dniu 30 paździenika 2017r. Rada Gminy Gubin, na podstawie ustawy z dnia 14 grudnia 

2016r. Prawo oświatowe, podjęła uchwały stwierdzające przekształcenie dotychczas 

istniejących szkół w szkoły podstawowe. Niniejsza uchwała służy uporządkowaniu stanu 

wewnętrznych regulacji i dostosowuje je do sytuacji faktycznej jeśli chodzi o nazewnictwo 

szkół. Zasady i zakres wspólnej obsługi pozostają bez zmian. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w/w sprawie, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.20 

Przedstawienie projektu i podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Gminy Gubin. 

Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w/w sprawie informując o zmianie  w wykazie 

jednostek organizacyjnych a mianowicie zmiana polega na wykreślenie słowa „Publiczna” 

zgodnie z nową ustawą. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w/w sprawie, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad.21 

Przedstawienie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy 

Gubin. 

Kierownik Referatu UG Agnieszka Nowicka przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały 

informując, iż 9 marca 2018 r. weszła w życie ustawa nowelizująca ustawę o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, która na podstawie art. 14 ust. 2b daje radzie  

gminy możliwość wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania alkoholu w miejscu 

publicznym. 

 

Niniejszy projekt uchwały zakłada wprowadzenie na terenie Gminy Gubin odstępstwa od 

ustawowego zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych miejscach 

publicznych, tj. w świetlicach wiejskich w czasie organizowanych tam festynów oraz imprez 

sportowych, kulturalnych, rozrywkowych i okolicznościowych. 

 

Na terenach wiejskich obserwujemy nasilające się procesy zmniejszania aktywności 

społecznej, w wyniku których zanika wiedza o lokalnych tradycjach, zwyczajach czy 

obrzędach. Zanikają więzi społeczne. Planując realizację imprez plenerowych przeciwdziała 
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się niekorzystnym zjawiskom społecznym. Organizacja imprez wpływa na poprawę jakości 

życia mieszkańców poprzez zaspokojenie społecznych i kulturalnych potrzeb mieszkańców, a 

także promowanie obszaru gminy. 

 

Gmina Gubin prowadzi intensywne działania mające na celu rozwiązywanie problemów 

uzależnień społeczności lokalnej na podstawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii w Gminie Gubin. Działania te 

wpływają na minimalizację szkód społecznych wynikających z nadużywania alkoholu. W 

świetle już prowadzonych i planowanych działań o charakterze edukacyjnym w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi, dopuszczenie spożycia napojów alkoholowych w 

określonych miejscach i czasie nie powinno mieć negatywnego wpływu na odpowiednie 

kształtowanie polityki społecznej w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi i nie będzie 

zakłócało bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w/w sprawie, który został  

10 za przy 1 wstrzymującym. 

Ad.22 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Gubin w celu przesłania do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu Wody Polskie. 

 

Kierownik Referatu UG Miłosz Jasek przedstawił i uzasadnił projekt uchwały informując,  

iż Projekt regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Gubin, 

został opracowany zgodnie z art. 19 ust. 3 i ust. 5 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r.  

o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków  (Dz.U.2017.328 t.j. 

ze zm.)  i przedstawiony do analizy Radzie Gminy w terminie zgodnym z  art. 8 ust. 1 ustawy 

z dnia 27 października 2017  r. o zmianie ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków oraz niektórych innych ustaw (Dz.U.2017.2180 t.j.) Po 

przeanalizowaniu projektu regulaminu stwierdza się, że w sposób prawidłowy i zgodny z 

obowiązującym prawem określa on prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodociągowo- 

kanalizacyjnego oraz odbiorców usług. W związku z powyższym mając na względzie 

obowiązki ustawowo nałożone na Radę Gminy przekazuje się projekt w celu zaopiniowania 

przez organ regulacyjny Wody Polskie. 
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 W/w projekt uchwały omawiany był na komisjach stałych Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w/w sprawie, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad.23 

Przedstawienie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki przez 

Gminę Gubin w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie 

kosztów kwalifikowalnych zdania pn.”Budowa Przydomowych Biologicznych 

Oczyszczalni Ścieków na terenie Gminy Gubin – etap II” 

Skarbnik Gminy Zofia Rzęsista przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały informując, iż aby 

otrzymać dotację na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków musimy zaciągnąć 

pożyczkę, której spłata nastąpi z ze środków Agencji Płatniczej otrzymanych tytułem 

refundacji części kosztów kwalifikowalnych poniesionych przez Gminę na realizację zadania. 

W przypadku  nie dokonania refundacji, o której mowa  w  ust. 1  pożyczka zostanie spłacona 

ze środków własnych Gminy Gubin.             

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w/w sprawie, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 19a 

Przedstawienie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy na 2016r. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały, informując o 

bieżących zmianach i przesunięciach w budżecie gminy. 

Radni zmiany te omawiali na Komisji Planu, Budżetu, Prawa, Samorządu i Porządku 

Publicznego Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady  poddała pod głosowanie w/w uchwałę. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem uchwały były następujące:   

- za przyjęciem – 10 głosów                                           

- przeciw -  0 Radnych  

- wstrzymało się -  1 Radnych 



Strona 11 z 11 

 

Ad.20 

 

Ad.26 

Przyjęcie protokołu z odbycia XXXVI Sesji Rady Gminy. 

Radny Stefan Turowski złożył wniosek o przyjęcie protokołu z odbycia XXXVI sesji Rady 

Gminy bez odczytania.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek radnego który został przyjęty głosami 

10  za przy 1 wstrzymującym. 

Następnie poddała pod głosowanie protokół z  odbycia XXXVI sesji Rady Gminy bez 

odczytania, który został przyjęty 11 za, tj. jednogłośnie. 

 

Ad. 27. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Gubin poinformował o autobusach, które nie będą kursowały w okresie 

wakacyjnym.   

Ad. 28 

Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady zakończyła obrady sesji Rady Gminy o godz.14.30. 

 

    


